
Referat af bestyrelsesmødet d. 9. juli 2016  

 

Orientering: 

Nis har hængt en ny seddel op ang. jubilæumsfesten d. 30. juli. 

Nis har konstateret, at næsten alle på Spartavej, efter opfordringen på 

generalforsamlingen, nu har ordnet rabatter og beplantning, så de 

overholder reglerne. 

 

Vejen: 

Vejen er p.t. i orden. 

Der er problemer med skiltene. F.eks. står skiltet ved Bisnapvej ikke 

rigtigt. Det blev foreslået at bruge stolpebeton når skiltet skal flyttes. 

Det blev foreslået at sætte flere skilte op med opfordring til at kun at køre 

20 km/t. Der bør opsættes 2 på Ll. Strandgaard og 1 på Spartavej. 

Rytz har tilbudt at lave dem. 

Vi opfordrer vore medlemmer til at køre langsomt. Desuden må man gerne 

opfordre gæster i området til at dæmpe farten. 

 

Økonomi: 

P.t. er beholdningen 46175.35 kr. 

Bettina fortalte at vi siden sidst har haft udgifter på 6499,25 kr. 

Det blev diskuteret om vi kan opkræve et gebyr for at lave et regnskab til 

vores ikke medlemmer. Det kan komme på tale, at få en revisor til at lave 

det. 

P.t. mangler vi for mange mailadresser til at vi kan bruge dem til 

indkaldelser. Vi vil ved fremtidige indkaldelser til generalforsamling, 

vedlægge en særskilt side med opkrævning af kontingent. På denne side 

skal der oplyses om foreningens kontonummer i Sparekassen Vendsyssel. 

Bettina vil gerne have hævet rykkergebyret for for sent indbetalt 

kontingent. 

Konstituering: 

Nis, SP 36 blev genvalgt som formand, Bettina, LS 22 som kasserer, Ole 

LS14 som vejformand, Brian AT15 som næstformand og Troels LS 43 

som sekretær. 

Det er et problem at foreningen kan blive gjort ansvarlig for skader opstået 

under arbejdsdagen. Formand og kasserer bør vælges direkte på 



generalforsamlingen. Dette vil gøre generalforsamlingen ansvarlig for 

valget. 

Ole vil gerne have vedtægtsændringer på som punkt til næste møde, så alt 

kan være i orden til næste generalforsamling. 

 

Jubilæumsfesten: 

Der er lige nu 51 tilmeldinger. 

Det er ikke mange. Vi håber på flere tilmeldinger inden d. 15. juli. 

Madprisen bliver måske en smule dyrere, hvis der ikke kommer så mange 

deltagere som forud aftalt. 

Ole køber engangsservice i Biltema.  

Brian ordner det elektriske (kabler etc.) 

Ole orienterer Bettina om deltagerantallet efter tilmeldingsfristen d. 15. 

juli. 

Ole sørger for at spærre arealet til teltet af fredagen før festen, så det er 

klart til teltet. 

Hele bestyrelsen gav tilsagn om at møde op kl. 10.00 når teltet skal rejses 

og borde og stole stilles op. 

 

Ref: Troels 

 

  


